
 
Referat Styremøte Østfold Hoppkrets 10.3.2014 

Tilstede: Trond Smaadahl, Thomas Myrvang, Elisabeth Hast (ref) 
Ikke møtt: Karl Sofus Engen 

Forslag til agenda fra Trond. 

1. økonomi v/ Karl Sofus 

2. info fra skiforbundet v/ Karl Sofus 

3. info om styringsgruppa v/ Trond S 

4. Handlingsplan v/ Trond S 

5. KM v/ Trond S 

6. Div 

Karl Sofus skal du kjøpe med blomster til Ingar for at vi får være der...... 

Punkt 1. 

Punkt 2. 

Leder Karl Sofus Engen var ikke tilstede. Han må sende info om punkt 1 og 2 til komitémedlemmene. 

Punkt 3. 

Det har ikke vært nytt møte i styringsgruppa siden forrige møte. Det blir ikke RC-cup neste vinter. 
Styringsgruppa håper på et godt team bestående av hoppere fra Gjerpen, Botne, Østfold, Oslo og 
Akershus. 

Punkt 4. 

Vi må øke aktiviteten i hoppanleggene.  Lage hoppskoler og lage aktiviteter for skolebarn/ SFO-barn.  
Det er viktig at vi ikke mister utøvere i snøfattige sesonger. 

Vi må lage ferdig skriv med åpen dato for 4 dagers hoppskole, som ligger klart til snøen kommer. 
Skrivet kan deles ut til SFO / 1.-4. klasse 

Punkt 5. 

Pga snøfattig vinter har vi ikke fått avholdt kretsmesterskap. 

Trond foreslo å bruke resultatene fra Solan og Hovedlandsrennet for å kåre kretsmesterene. 

Thomas foreslo å flytte KM til sommeren evt før jul. Trond undersøker om dette er lov. 

 

Neste møte:19.5.2014 kl. 18.oo på Teamkraft. 

Elisabeth Hast (ref) 


